
 

 

Protokoll fört vid Brittsommargränds samfällighetsförenings årsstämma 2019 

Plats: Strandskolan 

Tid: 7 maj kl. 19.00 

Närvarande: 

Maria Ahlbom  Bsg 1 

Annika Skanderbeck Bsg 2 

Martin Fernström Bsg 5 

AnnaStina Mattsson Bsg 6 

Pierre Nilsson  Bsg 7 

Karin Winblad  Bsg 8 

Anders Winblad Bsg 8 

Catrine Lind  Bsg 9 

Pär Linde  Bsg 10 

Pernilla Sjöblom Bsg 16 

Tommy Ohlsson Bsg 16 

Elenore Franck Bsg 18 

Jonas Lindgren Bsg 18 

Ole Hass  Bsg 21 

Åsa Lundgren  Bsg 22 

Lars Ohlsson  Bsg 23 

 

1. Lars Ohlsson hälsar medlemmarna välkomna till årsmötet. Mötet väljer Anders Winblad till 

ordförande för kvällens möte. 

2. Mötet väljer Karin Winblad till sekreterare för stämman. 

3. Mötet godkänner den utskickade kallelsen. 

4. Till justerare och rösträknare valdes Åsa Lundgren och AnnaStina Mattsson. 

5. Styrelsen och revisorernas berättelse. 

a/ Lars redogör för verksamhetsberättelsen enligt bilaga till kallelsen. Lars berättar även här att till 

höstens städdag kommer alla fastigheter att få måla sin sparkplåt till garageporten. Även målning 

runt varje dörr ska göras till nästa städdag. En praktisk instruktion hur det går till kommer att 

upprättas av Lars och delas ut i alla brevlådor. 

b/ Pär Linde redogör för balans och resultaträkningen. Styrelsen fick i uppdrag att redogöra för 

antalet snöröjningstillfällen till nästa årsmöte. 



c/ Anders tillstyrker att föreningens årsmöte beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för 

räkenskapsåret. Fullständig revisionsberättelse delades ut. 

6. styrelsen beviljades ansvarsfrihet vid mötet. 

7. Framställning från styrelsen och motionerfrån medlemmar. 

a/ Pär Linde läser upp inkommen motion från Jonas Lindgren angående skada på asfalten. 

Frågor som mötet ställer: 

Kan man gräva upp den skadade asfalten och gräva ut rötterna just på det skadade området 

utan att fälla trädet? 

Hur påverkar det trädet, tex vid kraftig vind? 

styrelsen får i uppdrag att innan september klargöra ovanstående frågor. Om det framkommer att 

träd måste fällas skall styrelsen kalla till en extra stämma för att låta medlemmarna besluta i denna 

fråga. 

b/ Filmning av avloppsstamma r. styrelsen har undersökt kostnad för att undersöka våra 

avloppsstammar. Kostnad 4700 kr exkl. moms för att filma och dokumentera. Mötets mening är att vi 

ska göra detta. 

c/ Lägesrapport gällande laddning för elbilar. Jonas redogör för detta. Föreningen har ett 

anläggningsbeslut att rätta sig efter och kan därför inte anlägga laddning av elbilar. Det finns i . 

dagsläget inte juridiskt lagrum för detta. styrelsen håller "ögonen öppna" och tar kontakt med andra 

samfällighetsföreningar i frågan. 

Elbilsgruppen med Jonas Lindgren, Pär Mårtensson m .fl. fortsätter att hålla sig informerade i frågan. 

8. Ingen ersättning skall utgå till styrelse och revisorer. 

9. styrelsen förslag till utgifts och inkomststat samt debiteringslängd. Pär Linde föreslår en höjning 

från 3500 kr/kvartal till 3600 kr/kvartal från och med 1/7-2019. Stämman biföll styrelsens förslag till 

förhöjd kvartalsavgift samt budget för 2019. 

10. Val av styrelse. Nyval på 2 år: Tomas Hellman nr 13 och Christian Lindström nr 3. Lars Ohlsson nr 

23 valdes till ordförande. 

11. Val av revisor. Anders Winblad nr 8 valdes till revisor. 

12. Fråga om val av valberedning. Peter Larsson nr 15 och Michael Borsen nr 17 valdes till 

kommande valberedning. 

13. Övriga frågor. Inga övriga frågor 

14. Stämmoprotokollet kommer att anslås på anslagstavlan i området samt på hemsida n. 
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Karin Winblad 

Justeras 

Annastina Mattsson 


